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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu
23. 6. 2021, v grilcentru klubu Silicon Hill

zápis provedl: Martin Andrýsek a Alena Brožová

Prezenční listina je přílohou.

začátek zasedání: 19:05

Prezidentka Ivana Dvořáková přivítala přítomné delegáty a seznamuje je s navrženým programem,

který byl zaslán do konference parlamentu.

1. Schválení programu zasedání

Program:

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 5 min.)

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisů (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

6. Schválení ekonomické činnosti – podnájem spolku Herní historie ve Školicím centru klubu

Silicon Hill (vede: V. Bohuněk, typ: hlasování, čas: 20 min)

7. Návrh na pozastavení klubu Sincoolka (vede: P. Valach, typ: hlasování, čas: 15 minut)

8. Schválení ekonomické činnosti Klubu Čajovna – Dýmky na Kopci (vede: A. Redchych, typ:

hlasování, čas: 10 min)

9. Schválení ekonomické činnosti na seznamovací kurz ZaČVUTění (vede: P. Mocek, typ:

hlasování, čas: 20 min)

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)
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Usnesení 2021-06-01:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference

Parlamentu dne 21. 6. 2021.”

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů

Silicon Hill: Proběhla AVC streamovací akce, rozvolňování provozu v klubu (projekty,

grilcentrum, fitcentrum…).

Pod-O-Lee: Vyhlášeny volby na správce bloků (ideální účast, 6 pozic, 6 kandidátů), otevřeli

posilovny a místnosti, expiroval správce Gymu, bude se zavírat blok E na prázdniny.

Sincoolka: Otevření multimediálky, od 1. 7. i posilovna, vyhlášené volby na nové

představenstvo (červenec), ale expirovalo představenstvo staré.

Orlík: Proběhly volby do představenstva, pořídili novou klubovou tiskárnu, na které se ještě

pracuje.

Hlávkova kolej: Otevřely se místnosti (v rámci opatření). Do fitcentra kontroluje potvrzení o

negativitě vrátnice. Dodatečné vybavení do fitcentra, a příslušenství na dezinfekci

BION: Panuje docela klid, po pozastaveni jsme pracovali na konsolidaci, přes prázdniny se

budeme snažit dát dohromady kolektiv, co jsme měli před koronou. Chystá se seznamovací

kurz, budeme ještě jednat s fakultou.

AVC ČVUT: Proběhly workshopy pro BOICEV a AVC hospoda (velmi úspěšná).

eFDrive: Žádné novinky nemají.

BEST: O víkendu bude motivační kurz, vzdělávací akce BEER (vzdělávání mezinárodních studentů),

30. 6. budou mít volby

Engineers Prague: Trénují, 2x týdně na ledu, 2x týdně na suchu, volby managementu – Marek

Herna vystřídal marketingového manažera.

FIT++: FITvoda, šifrovačka, Hello FIT, Akce prvák, přednášky, řeší se nábor nových aktivních a
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možnosti vylepšení interní komunikace.

ISC: Několik offline akcí, v Divoké Šárce, zpívání se zahraňákami (kteří teď pálí zápisky a užívají

si konec semestru), 24. 6. bude grilovačka ISC od 17:00 na Masarykově koleji.

Klub Čajovna: Přes koronu rekonstrukce, nový koberec, několik nováčku, integrační party a

otevírají.

+/-FEL: Když už je vše otevřené, tak už nedělají online akce, připravují se na příchod nových

studentů, nedávno měli menší setkání v grillcentru na Strahově.

STOH: Málo aktivních členů, řeší inventuru.

3. Info z AS ČVUT

Váňa O.: Řešíme rozpočet, který budeme řešit i nadále, ohledně covidu připomněl aplikaci na

zadávání certifikátů, Josef Šebák a Jirka Svoboda končí v senátu.

4. Info z Centrály

Dvořáková I.: Přichází čas na další hlášeni o stavu klubu. Čím rychleji budou odevzdaná hlášeni,

tím dřív se budou moct spočítat provozní náklady.

Výročka SU je hotová, ale není ve stavu na schválení.

Brožová A.: PR – proběhl workshop, přes léto budeme doplňovat sklad PR předměty (s tím souvisí

i nová trička, řešíme design – budete informováni, krátké informační příspěvky na sociálních sítích

SU o zajímavých věcech na ČVUT (Elsa, CIPS, Kariérní centrum, možnosti rozvoje/výjezdy atd.),

objednávka textilu pro kluby – pošleme objednávací formulář - mikiny, trička.

Pícha T.: Projekty – Akce Prvák – hledáme koordinátory, děkujeme těm kteří odepsali a za

případně info, kdo by mohl tu akci řešit na fakultě (prváci jsou instruováni staršími studenty o tom

jak to na fakultě chodí), Školení aktivních - ankety na soc. sítích, proběhlo školení na PR, řešíme

další populární témata na školení
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Andrýsek M.: Řeší se smlouva o zpracování osobních údajů ubytovaných kvůli volbám do

Studentských samospráv.

Pánková K.: Fundraising - spolupráce s rektorátem co se týče partnerů a klubů, propojit a stmelit

se sponzory (aby za SU nekomunikovalo X lidí, ale věděli bychom navzájem kdo co s kým řeší),

pošlu mail. Proběhlo 2 kolo FSP, peníze byly rozděleny.

5. Schválení zápisů

Usnesení 2021-06-02:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu ze dne 8. 2. 2021 a zápis ze zasedání Studentského parlamentu ze dne 15. 4. 2021

oba zaslané do konference Parlamentu 23. 6. 2021.“

OHP: 13; 12:0:1 – Usnesení bylo přijato.

6. Schválení ekonomické činnosti – podnájem spolku Herní

historie ve Školicím centru klubu Silicon Hill

Bohuněk V.: Se spolkem herní historie jsme se domluvili na podnájmu. Ceník jsem posílal do

parlamentu.

Usnesení 2021-06-03:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost – podnájem spolku

Herní historie ve školícím centru klubu Silicon Hill - zaslané do konference Parlamentu dne

17. 6. 2021“

OHP: 13; 13:0:0 – Usnesení bylo přijato.
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7. Návrh na pozastavení klubu Sincoolka

Valach P.: 16. června nám expirovalo představenstvo, a s tím i předseda, který stihl vyhlásit nové

volby. Pokud by volby nedopadly, tak nebude mít kdo vyhlásit nové volby. Pokladník a správci

rozpočtu musí být z představenstva, které ale neexistuje. A já sem jdu s tím, jestli by nebylo lepší

SIN pozastavit, abychom mohli čerpat. Tudíž chci po parlamentu návrh centrále o pozastaveni

klubu. Představenstvo si bohužel nemůže samo zažádat o pozastavení. Je otázka, zda by

pokladník mohl čerpat finance mimo představenstvo, pak bychom nemuseli pozastavovat.

Rubáš J.: Co je to za výdaje, co musíte provést?

Valach P.: Revize klimatizace, papír do tiskárny a podobné.

Tichý Š.: Kdy máte mít ty volby?

Valach P.: Nevím přesné datum, ale v půlce července.

Linder P.: Kolik máte zájemců?

Valach P.: Myslím, že minimálně 4 lidé o kterých vím. Minimum je 5 a myslím, že by se to mohlo

poskládat, máme tam další aktivní. Kandidátky přijímáme až od 1. 7.

Pícha T.: Jaký by byl problém v tom, kdybychom počkali a až potom bychom žádali parlament o

pozastavení.

Valach P.: Myslím, že by nebyl tak velký problém, z hlavy mě nenapadá věc, co by vyloženě

nesnesla odkladu… ale bylo by to fajn to vyřešit co nejdřív. Jde i o to aby se nemusel svolávat další

parlament.

Rubáš J.: To představenstvo, které skončilo, s nimi jste tu situaci nějak probírali předpokládám. Tu

informaci o pozastavení to jste řešili s tím bývalým představenstvem?

Valach P.: Usnesení na to není, ale řešil jsem to s předsedou, a i s několika členy představenstva.

Předseda očekává, že by pozastavení mohlo proběhnout, pokud neproběhnou volby.

Rubáš J.: Tím, že vy tam máte koncept ustanovující schůze…

Valach P.: Nooo... mandát vzniká zvolením.
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Hošna M.: Co se vlastně řeší? Prosím do zápisu, aby si SIN upravili volební řád (článek 2 bod 5)

Dvořáková I.: Byla bych ráda, kdyby se k tomu parlament vyjádřil.

Hošna M.: Chce centrála potvrzení od parlamentu, aby parlament dal názor na pozastavení klubu?

Andrýsek M.: Já bych rád, kdyby parlament vyjádřil svůj názor, budeme na něj brát zřetel.

Usnesení 2021-06-04:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT doporučuje Centrále SU ČVUT pozastavení Klubu

Sincoolka, pokud nebudou řádně zvolení členové nového představenstva dne 26. 7. 2021.”

OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato.

8. Schválení ekonomické činnosti Klubu Čajovna - Dýmky na

Kopci

Redchych A.: Letos se bude konat 5. ročník akce Dýmky na Kopci, jeden z největších srazů

dýmkařů. Rozhodli jsme se udělat si vlastní merch Dýmek na Kopci. Aby si mohli členové odnést

kus čajovny domů. Takže k prodeji merche a catering potřebujeme EČ. A peníze, co bychom

případně vydělali, dáme do Klubu Čajovna na nákup nových věcí.

Hošna M.: Co budete dělat s tím co neprodáte?

Redchych A.: Všechno prodáme. Né, to co neprodáme si necháme pro členy klubu.

Kothera M.: Prosím vás, když ty data kopírujete do tabulek, tak je aspoň zarovnejte, ať to

nevypadá jak prasata. Když se něco kopíruje, tak pořádně.

Hošna M.: Ta ZaČVUTění to má hrozně.

Usnesení 2021-06-05:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Ekonomickou činnost Klubu Čajovna na

akci Dýmky na kopci zaslanou do konference Parlamentu dne 21.6.2021.”
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OHP: 13; 12:0:1 – Usnesení bylo přijato.

Redchych A.: Díky.

Hošna M.: Může Pavel hlasovat, když nemá představenstvo.

Andrýsek M.: Pozice delegáta je na rok a není vázaná na předsedu ani na představenstvo, nýbrž

zaniká odvoláním předsedou nebo jmenováním nového delegáta. Tím že SIN teď nemá předsedu,

nemá Pavla kdo odvolat, takže má mandát, dokud nebude nový předseda a nejmenuje nového

nebo ho neodvolá.

9. Schválení ekonomické činnosti na seznamovací kurz

ZaČVUTění

Mocek P., Spanilý O. a Kulička L.: Představují, co to vlastně ZaČVUTění je. Ondra Spanilý – hlavní

instruktor a organizátor ZaČVUTění, akce vznikla v roce 2019 po odštěpení od neoficiální akce

seznamovák ČVUT na Macháči. Je to celouniverzitní seznamovací kurzů, který je zaštiťován SU

ČVUT a od pana rektora ČVUT, takže se můžeme oficiálně označovat ČVUT. Jezdíme na 2 týdny,

jeden turnus trvá cca 5 dní. Chceme studentům hlavně přinést informace, které se budou

studentům v prvních ročnících hodit. Jediná fakulta, která nám v týmu chybí je fakulta dopravní, ale

ti mají vlastní seznamovák. Takže teď pokrýváme 7 fakult a 1 ústav.

Mocek P.: Je tu někdo, kdo neviděl EČ z minulého roku. Základy zaobírají to, co chceme na

ZaČVUTění realizovat – jsou tam náklady na instruktory (ubytování, stravování, doprava). My jsme

se snažili částku na studenty tlačit na 2500 Kč, ale tento rok to bude 2 750 Kč - v této částce je

ostrahakempu po celou dobu ZaČVUTění – profi agentura, která tam bude 24hod/7. První část

zvýšení ceny je v tom, že studenti budou mít zabezpečení po celou dobu. Další část je 200 Kč na

účastníka, ve které chceme posouvat kvalitu akce výš (hudba, DJ). V ceně je ubytování, polopenze,

studentská recepce (feedback, pokud někdo není spokojený s programem, můžou si vybrat z více

aktivit atd.). Tento rok navíc budeme mít po celou dobu kvalifikovanou zdravotnickou službu, do

toho se mimo jiné započítává security v kempu i v rámci programu mimo kemp.

Dále nechceme být spojování se Seznamovákem ČVUT, chceme to dělat lépe.
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Haniš M.: Co bylo za problém, měli jsme papírové pásky a nalezli nám tam lidé mimo a dělali tam

bordel. Proto zvedáme cenu na látkové pásky, které jsou cca 8x dražší.

Rubáš J.: Máte tam starý logo. Jaká probíhala debata na téma coronaviru s centrálou? Jak jste to

řešili, jaké budou opatření, aby se neopakoval minulý rok.

Mocek P.: S SU jsme to komunikovali po celou dobu, jestli se to má uspořádat, jak by to mělo být

uspořádané a všechno toto jsme řešili předtím, přitom i potom (minulý ročník).

Dvořáková I.: Před letošním ročníkem to konkrétně komunikováno nebylo, chystáme se všechny

tyto věci vyladit, aby všechno proběhlo v pořádku.

Mocek P.: My osobně to řešíme od té doby, co jsme se rozhodli, že akci budeme dělat. Ještě jsme

to neřešili konkrétně s Ivčou, se kterou to řešit budeme. My se jako tým organizátorů budeme

všichni očkovat, dále tam budou testy (odpovídající současné legislativě). My k tomu přistupujeme

tak zodpovědně, jako kdyby za to měly padat naše hlavy.

Spanilý O.: Děkuji za dotaz, Ruby, přijde mi to naprosto namístě. Anticovidová opatření řešíme v

rámci přihlášek, budeme vyžadovat PCR testy anebo očkování.

Rubáš J.: Zmiňuje, že ZaČVUTění (org) nebyli tak vzorní, jak tvrdí a že trochu ztratili jeho důvěru.

Ruby zmiňuje problém s akcí u B10.

Mocek P.: Oceňuji, že jsi to řešil přímo s námi.

Svoboda J.: Myslím si, že to tenkrát byla moje chyba jako hlavního instruktora. Tenkrát to byla

druhá vlna covidu a ten průser jsem zavinil já. Omlouvám se, že vznikl problém u B10.

Kothera M.: Kdy se budou podepisovat smlouva a jak je ošetřený to kdyby se akce měla rušit.

Mocek P.: Řešilo by se to stejně jako minulý rok. V momentě kdy přijdou opatření, které by byly v

rozporu s konáním akce tak by se akce zrušila. Jediné, o co bychom přišli je záloha kempu, ale

všechny ostatní peníze by se vracely.

Kothera M.: Kdy se budou podepisovat první smlouvy a kdy se budou platit první zálohy?

Spanilý O.: První záloha za kemp je zaplacená, protože z předchozích ročníků jsme měli přebytek a

zálohu jsme museli zaplatit dřív abychom kemp mohli mít na akci. Proto jsme zálohu museli

zaplatit dřív, než byla vydána ekonomická činnost.

Kothera M.: Na základě čeho? Kdo vydal peníze a podepsal smlouvu?
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Mocek P.: Zálohu za kemp platil Adolf Valášek, věci, co se dále neschválili platil tým ZaČVUTění na

vlastní náklady. Pro nás akce znamená opravdu hodně, a právě proto jsme se snažili abychom akci

mohli uskutečnit.

Spanilý O.: Z výdajů, co jsme teď platili byli pouze letáčky, které byly fakturovány přes

Studentskou unii. Je to výdaj za pár stovek.

Hošna M.: Mě by zajímalo, jestli byste nechtěli řešit, že tu akci budete moct zrušit nezávisle na

nařízeních vlády.

Spanilý O.: My pracujeme na variantě, že akce bude moci proběhnout, ale zároveň řešíme online

formu ZaČVUTění.

Hošna M.: Kdyby nastala situace, že situace s coronavirem je špatná, ale nařízení vlády ještě

nebude vydáno, tak jak byste akci řešili, kdybyste ji chtějí sami zrušit?

Spanilý O.: Máme dobré vztahy s kempem, nedokážu říct, že 100 % částky budeme moci vrátit

studentům, ale určitě nějakou část bychom zkusili domluvit.

Haniš M.: Situaci samozřejmě bereme letos mnohem vážněji, celou akci řešíme víc vážně a díky

našemu průseru se nestal žádný průser jako například u Uzlu.

Hošna M.: Umožnujeme účastníkům z akce odstoupit a vrátit jim peníze.

Mocek P.: Pouze za závažné situace, vybíráme i náhradníky.

Hošna M.: Nepřemýšleli jste nad tím mít menší turnusy.

Mocek P.: Ne.

Rubáš J.: Předtím jste říkali, že jste s CEN ještě neřešili situaci.

Mocek P.: Smlouva podepsaná není, je zatím jen zaplacená záloha.

Dendis M.: Víme o tom, jak vláda funguje, kdyby vláda nařídila, že se musí tyto ubytovací nařízení

zavřít, tak kdyby všechno bylo zaplacené, zařízené atd.

Mocek P.: Toto už tu padlo, že toto bude sepsané ve smlouvě. Smlouva není podepsaná.

Probíhá diskuse o nastavení smlouvy ohledně vracení peněz, smlouva je stejně nastavená jako minulý

rok, ale je do ni možné přidat několik věcí které by ošetřovaly vracení peněz studentům.

Dendis M.: Máte tam zahrnuty mikiny, ale nemáte je v příjmech.
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Mocek P.: Mikiny jsou pouze výdaj pro instruktory, a nejsou v příjmech.

Našla se chyba v EČ, mikiny jsou psána jako prodej, ale reálně je to myšleno jako náklad pro instruktory.

Kothera M.: Rozpočet centrály byl špatně i za mě a rád si s vámi i sednu a pomůžu vám s tím.

Diskuse ohledně doplácení peněz.

Pauza a úprava EČ. Po pauze už nejsou dotazy a přechází se k hlasování

Usnesení 2021-06-06:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Ekonomickou činnost centrály na

seznamovací kurz ZaČVUTění zaslanou do konference Parlamentu dne 23.6.2021.”

OHP: 13; 9:1:3 – Usnesení bylo přijato.

10. Různé

Dvořáková I.: Probíhá revitalizace nábytku v kanceláři SU. Řešíme rozdělení nábytku po

společenkách.

V létě chceme udělat 1-2 grilovačky centrály.

Valach P.: informuje ohledně posiloven: Řešili jsme nové nařízení a testy v posilovnách (OOÚ

skupinka), Zjistili jsme, že je musíme kontrolovat (což jsme nevěděli), nelze použít čestné

prohlášení. Abychom se shodli, kdo chce otvírat posilovny a provozovat atd.

Andrýsek M.: Dospěli jsme k závěru, že je ideální je, aby správci kontrolovali testy a poznamenali

si, do kdy má člověk validní potvrzení, a ne si zaznamenávat typ testu a datum testování (což je

citlivý údaj).

Rubáš J.: Jak se posunula rámcová smlouva?

Dvořáková I.: Dohadujeme datum jednání, kde se posuneme zase o kousek dál. Takže se pořád

posouváme.

Kothera M.: Já se nechci ptát na otázky, na které nechci znát odpověď.

Konec zasedání: 21:56
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